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Obdivuhodné množství práce, skvěle zvládnuté jak v analytické části, tak v syntéze, možné aplikaci, 

navrhujeme A. 

Tak by nejvýstižněji a dostatečně zněl posudek. Všechno ostatní bude již jen ubírat čas pro prezentaci 

práce v jejím celkovém rozsahu, vše ostatní bude již jen rozmělňovat to podstatné, co bylo napsáno 

v první větě. 

Práce Valentýny jsou mimořádné, její úsilí nepolevuje od začátku do konce semestru, člověku nedá 

ani týden odpočinku, to nám ukázala již v Rokycanech na ateliéru urbanismu. Urbanismus může být o 

regulačních čarách, koeficientech, ale stejně tak v jejím pojetí o básních, abstrakci…  

Na diplom, resp. předdiplom se vrací domů.  Vyzdvihává téma společenství (svazku) sídel, 

pospolitosti, zastupitelnosti, téma již delší dobu aktuální ve Francii či zemích Beneluxu, téma, které 

v poslední době rezonuje i u nás. Předdiplom byl pro nás již zcela komplexní analýzou, přípravou, 

využitelnou pro zapojená sídla, území. Jasně je definováno území, jeho rozsah, vzájemné funkční či 

zpřetrhané vazby. Jasně je vymezena problematika a postup pro její řešení. Již předdiplom bylo možné 

obhájit na výbornou. 

V diplomu Valentýna zkoumá a řeší veškeré aspekty vzájemného propojení, svazku, vzájemné 

komplementarity, možného rozvoje, vývoje. Práce se rozrůstá do komplexnosti, jednotlivé ukazatele 

generují navazující požadavky na řešení, kterých se od Valentýny dostává. Můžeme tak území zkoumat 

jak z širšího kontextu a vazeb, tak se můžeme na dlouhou dobu ponořit do prohlížení detailních 

řešení, to vše doplněno přístupným, poetickým grafickým ztvárněním. 

Možná je obrovské množství práce největší slabinou celého projektu. Občas jsme se museli vracet na 

začátek, k tomu zásadnímu, k tématu, občas se to podstatné začalo ztrácet v množství doplňujících 

informací. V omezeném časovém výseku obhajoby je ve své komplexnosti téma jen stěží plně 

srozumitelné. Možná by tak bylo přínosné pro větší uchopitelnost práci rozdělit, kódovat pro různé 

typy prezentace, rychlé info o tématu – základní informace – komplexní „full“ výstup.  

Valentýna dokázala vytvořit zcela reálnou strategii pro udržitelné fungování, ale především pro možný 

přirozený rozvoj venkovských sídel. Skoro až absurdní nám přišlo koukat v půlce semestru na model a 

zasvětit poslední měsíc práce mazání stránek z portfolia tak, aby bylo docíleno "rozumného" počtu 

stran. Jak již bylo řečeno na začátku, o známce není z naší strany pochyb. 

Navrhujeme A. 

 

Tomáš Zmek 


